



# Daycare SUPPORT

An educator will work directly with the child experiencing difficulties, focusing on specific goals and developing a customized plan to meet their unique needs. The child will work separately with the educator as well as in the group with their peers.



Strategies for behavior management, communication, socialization, and academic development.



Educator will develop tools and strategies to help the child understand and navigate daily routines and activities.



Regular feedback and support to the daycare staff to ensure that the child's learning and development is supported consistently throughout the day.



4 hours minimum per week in the child's setting.

Pour plus d'informations →

**514-244-9440**

**[info@lunarespiteandlearning.com](mailto:info@lunarespiteandlearning.com)**

# Communication Development Package



Developing effective communication skills is essential for children with special needs to improve their social interactions, academic performance, and overall quality of life.

## WHAT YOU'LL GET:

- ✓ Assess the child's current communication skills and needs.
- ✓ Identify specific communication goals for the child's needs.
- ✓ Develop communication strategies that are appropriate for the child's cognitive and developmental level.
- ✓ Visual aids, sign language, augmentative and alternative communication systems, and social stories.



# Soutien aux GARDERIE

Un éducateur travaillera directement avec l'enfant qui éprouve des difficultés, en se concentrant sur des objectifs spécifiques et en élaborant un plan personnalisé pour répondre à ses besoins uniques. L'enfant travaillera séparément avec l'éducateur ainsi qu'en groupe avec ses pairs.



Stratégies de gestion du comportement, de communication, de socialisation et de développement scolaire.



L'éducateur développera des outils et des stratégies pour aider l'enfant à comprendre et à s'orienter dans les routines et les activités quotidiennes.



4 heures minimum par semaine dans le cadre de l'enfant.



Un retour d'information et un soutien réguliers au personnel de la garderie afin de garantir que l'apprentissage et le développement de l'enfant sont soutenus de manière cohérente tout au long de la journée.

Pour plus d'informations —> **514-244-9440**

**[info@lunarespiteandlearning.com](mailto:info@lunarespiteandlearning.com)**

# Programme de Développement: Communication



Le développement de compétences de communication efficaces est essentiel pour les enfants ayant des besoins particuliers afin d'améliorer leurs interactions sociales, leurs résultats scolaires et leur qualité de vie en général.

## CE QUE VOUS OBTIENDREZ:

- ✓ Évaluer les compétences et les besoins actuels de l'enfant en matière de communication.
- ✓ Identifier des objectifs de communication spécifiques aux besoins de l'enfant.
- ✓ Développer des stratégies de communication adaptées au niveau cognitif et de développement de l'enfant.
- ✓ Aides visuelles, langue des signes, systèmes de communication améliorée et alternative, et histoires sociales.